
 

Boligforenings bestyrelsesmøde 
Tirsdag d. 3. marts 2015 

 

1. status på doseringsmaskiner (folk må evt. gerne opsnappe lidt indtryk) 

- gode indtryk 

- de er som oftest i brug, når man går ned for at vaske 

 

OBS. Alle maskiner stiger i pris pr. 1. april (alle stiger med 2 kr.), samtidig med der 

kommer nye maskiner (nr. 1 og 7 skiftes ud – fremadrettet, bliver der skiftet 2 maskiner 

pr. år) 

 

2. metode for udlejning af fælleshus 

Bestyrelsen indstiller at fremover vil Fruehøjgaard stå for udlejningen af fælleshuset. 

Det vil sige at beløbet for udlejningen bliver trukket via huslejen. 

 

- ydermere sørger Fruehøjgaard for at tjekke op på, om der er blevet gjort 

ordentligt rent efterfølgende. Det vil sige, at vi slipper for at lege ”politimænd” 

og derved er vi sikre på, at der bliver trukket i depositummet, hvis der ikke er gjort 

ordentligt rent. 

 

3. rengøring efter udlejning af fælleshus 

Vi godkender så meget rengøring så muligt, så længe lejen for lokalerne ikke stiger, 

som skal koordineres med Fruehøjgaard. Bestyrelsen er positiv omkring henholdsvis stor 

og lille rengøring hver 2. gang. 

 

4. Mixeren i musikrummet 

Der er efterhånden kommet mange klager på mixeren i musikrummet. Da vi har til 

formål at ”pleje” beboerne, vedtager vi hermed, at der skal købes en ny mixer (en 

prisklasse omkring 2000-2500,-, dog har vi på samtidig tale, at hvis vi finder en form for 

pakke, med mere forskelligt grej, er budgettet på 5000,-) 

 

- der er samtidig tale om, at højtalerne i fælleshuset ikke fungere optimalt, når 

det udlejes og der skal spillet musik til f.eks. fester. Så hvis vi finder et godt tilbud, 

vedtager vi samtidig at vi samlet højst vil bruge 7000,- på musikrummet og 

fælleshuset. 

 

5. evt? 

Musikweek: eventudvalget i studenterhuset vil gerne holde et musikarrangement, 

hvor de eventuelt inviterer nogle bands til at komme og spille. Derfor har de 

forespurgt om vi vil give nogle penge til dette. Vi vedtager dags dato, at vi tænker 

over dette, ind til næste afdelingsbestyrelsesmøde.  

- derudover kunne vi godt bruge noget mere info fra studenterhuset: er det en 

hel uge? Hvor stort et sponsorart ansøges der om? mm. Vi undersøger derfor 

dette nærmere og snakker videre næste møde.  
 



 

 
90109 Afdeling Birk Campus 
Afdelingsbestyrelsens møde den 3/3 2015 
 
Administrationen har modtaget referatet den 27/3 2015 
Administrationen har gennemgået referatet den 31/3 2015 
 

 

Administrationens bemærkninger til referatet: 
 
1 Status på doseringsmaskiner: Ingen administrative bemærkninger. 
 
2 Metode for udlejning af fælleshus: Ikke yderligere administrative bemærkninger. 
 
3 Rengøring efter udlejning af fælleshus: Ikke yderligere administrative 
bemærkninger. 
 
4 Mixeren i musikrummet: Det er OK fra Kjeld Kristensen. Kontakt Kjeld, når 
afdelingsbestyrelsen finder noget interessant. 
 
5 Eventuelt: Ingen administrative bemærkninger. 


